
 

Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 

Ridderkerk, 17 februari 2015        

   

Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  

(RvO, artikel 40) over de informatiebijeenkomst windenergie 

 

Geacht college, 
 

Op 11 februari 2015 heeft u op het gemeentehuis een informatiebijeenkomst gehouden over 

windenergie. De opkomst van deze bijeenkomst was erg laag. Wat verder opviel is dat er weinig 

omwonenden aanwezig waren. De fractie D66/GroenLinks vindt maatschappelijk draagvlak met name 

van direct omwonenden een belangrijke randvoorwaarde voor lokale energieprojecten. Naar 

aanleiding van de lage opkomst van omwonenden op de informatiebijeenkomst windenergie hebben 

wij de volgende vragen.  

1. Op welke wijze zijn bewoners op de hoogte gesteld van de informatie bijeenkomst 

windenergie? 

2. Heeft de aankondiging van deze bijeenkomst op de website van de gemeente gestaan? Zo ja 

hoe lang en waar? 

3. Heeft u social media ingezet om inwoners op de hoogte te stellen van de 

informatiebijeenkomst windenergie? Zo ja welke?  Zo niet, waarom niet? 

4. Hebben de direct omwonenden en betrokkenen een persoonlijke uitnodiging ontvangen voor 

de informatiebijeenkomst windenergie? Zo ja, kunnen wij hiervan een afschrift ontvangen?  Zo 

niet, waarom niet?  

5. Heeft u in uw beleving alle mogelijke communicatie kanalen uitgeput om bewoners en 

geïnteresseerden te informeren over de bijeenkomst?  

6. Er was geen pers aanwezig. Heeft u de pers niet uitgenodigd? Zo niet, wat is uw afweging 

geweest dit niet te doen? 

7. Wat denkt u dat de reden is dat er zo weinig direct omwonenden en betrokkenen aanwezig 

waren bij de bijeenkomst?  

8. Op welke andere manier gaat het college peilen wat er onder de bevolking leeft? 

9. Is het college bereid nu de mensen niet naar het gemeentehuis komen in de wijk zelf 

informatie avonden te organiseren?  

10. Waarom is voor de vorm gekozen dat de aanwezigen geen plenaire vragen konden stellen? 

11. Op welke wijze gaat het college zorgdragen dat er een gedegen participatietraject (in lijn met 

de gedragscode draagvlak en participatie wind op land)  wordt doorlopen?  

12. Hoe gaat het college er aan bijdragen dat er een dialoog plaatsvindt met burgers als het gaat 

om duurzame projecten?  

 

Hoogachtend, 

Farahnaz Fräser 

D66/GroenLinks 

 

 


